
 

Zápis z 9. jednání ZO Bory 29.5.2023 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Viliš Petr, Filipová Jitka, Vávra Pavel, Ing. 
Fňukalová Charvátová Petra, Mgr. Jahodová Eva, Ing. Zmeškal Pavel, Vala Marian, Mgr. 
Zikmund Pavel, Večeřa Luděk, Dostál Jan 
 
Omluveni:  
Neomluveni: Březka J., Vávra A., Kotačka L. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/9 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Dostál Jan, Mgr. Zikmund Pavel 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/9 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Dostála Jana a Mgr. Zikmunda Pavla. 
 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání. 
 

1. Zahájení zasedání  
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Rozpočtové opatření č. 4/2023 
5. CN průzkumný vrt 
6. CČ-TJ Družstevník Bory 
7. Žádosti o příspěvky na činnost 
8. Žádosti 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/9 ZO: ZO schválilo program jednání. 



 

4. Rozpočtové opatření č. 4/2023 
Starostka vysvětlila jednotlivé položky RO č. 4/2023 ve výši 277.000, - Kč. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 4/9 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 4/2023 ve výši 277.000, - Kč. 

 
Dostavil se Kotačka L., počet přítomných členů ZO je 13. 
 
 
5. CN průzkumný vrt 

Starostka: firma Enviro by provedla průzkumný vrt, který by ověřil vydatnost a kvalitu 
třetího zdroje vody pro stávající vodojem. V případě, že bude vše vyhovovat, následovalo 
by zpracování projektové dokumentace a žádost o dotaci. Náklady na tento průzkumný vrt 
jsou uznatelné, byly by tedy zpětně dotovány. Práce by proběhly začátkem léta. Cenová 
nabídka je ve výši 359.910, - Kč bez DPH. 

 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 1 (Kotačka L.) 
Usnesení č. 5/9 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na průzkumný vrt pro třetí zdroj pitné vody 
                                 od firmy Enviro ekoanalytika, s.r.o. ve výši 359.910, - Kč bez DPH. 
 
 
6. CČ-TJ Družstevník Bory 
Starostka: celoroční činnost TJ Družstevník ve výši 125.000, - Kč: 
 

a) Schválení částky 125.000, - Kč 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/9 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost ve výši 125.000, - Kč pro TJ 
                                    Družstevník Bory. 
 

b) Schválení smlouvy č. 9/2023 poskytnutí dotace 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/9 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 9/2023 o poskytnutí dotace na 
                                    celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
                                    územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 
 
 
 



 

7. Žádosti o příspěvky na činnost 
      Starostka: 
      a) Portimo, o.p.s.  
nabízí služby sociální a preventivní, poskytuje pomoc dětem, mládeži i dospělým v nepříznivé 
životní situaci. V Borech poskytují pomoc dvěma rodinám v oblasti rané péče. Požadují 
příspěvek na tento rok ve výši 10.000, - Kč. Vloni jsme přispívali 10.000, - Kč. Souhlasíte 
s tímto příspěvkem i na letošek? 
  
Hlasování:  
Pro: 13     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7a/9 ZO: ZO schválilo příspěvek na celoroční činnost ve výši 10.000, - Kč pro 
                                    Portimo, o.p.s. 
 
       b) Popálky, o.p.s. 
organizace pomáhá popáleným lidem všech věkových kategorií a jejich blízkým vrátit se po 
úraze zpět do běžného života. Žádají o dar 5.000, - Kč. O dar žádali v roce 2021, neschválili 
jsme ho. 
Viliš P.: kdysi jsme tady řešili, jestli ty peníze na příspěvky nenechat na hromadě a pak ty 
peníze dát někomu např. občanu v Borech, kdo nutně peníze bude potřebovat, tak nějak, aby to 
mělo smysl. Tak se rozdá po pětistovce několik tisíc, ve finále nevidíme, na co byly použity. 
Někdo třeba bude chtít vybudovat bezbariérovku a nebude mít hned peníze. 
Mgr. Jahodová E.: to by měl dostat příspěvek. 
Viliš P.: takto můžeme za 5 let rozdávat i 100 tisíc, žádat si bude kdokoliv na cokoliv. 
Filipová J.: zde by měla hrát nějakou roli i zdravotní pojišťovna. Za chvíli přijde někdo, že chce 
příspěvek na zlomeniny, že bude šířit osvětu, jak jim předcházet. 
Starostka: hlasujeme tedy o souhlasu s příspěvkem 5.000, - Kč pro Popálky. 
 
Hlasování:  
Pro: 1 (Mgr. Jahodová E.)  Proti:  12   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7b/9 ZO: ZO neschválilo příspěvek ve výši 5.000, - Kč pro Popálky, o.p.s. 
 
8. Žádosti 

9. Různé 
Starostka:  

a) Podání žaloby o určení vlastnického práva 
Starostka: veškeré podklady jste obdrželi. Pokud nemá nikdo dotazy nechám rovnou hlasovat 
o schválení podání žaloby o určení vlastnického práva proti žalovaným xxx a xxx.  

 
Hlasování:  
Pro: 13     Proti: 0    Zdržel se: 0  
Usnesení č. 9a/9 ZO: ZO schválilo podání žaloby o určení vlastnického práva proti žalovaným 
                                   xxx a xxx. 



 

b) Zítra doveze pan Vrba projekt na suchý poldr, bude se podávat žádost o stavební 
povolení. Envipartner bude zjišťovat možnosti dotace. Na podzim by se začalo, aby se 

přes zimu stavba dokončila. Stavba bude probíhat v době vegetačního klidu, budou se muset 
pokácet nějaké stromy, převážně ty nemocné a nějak poškozené.      
 

c) Minulý týden proběhly pochůzky na Cyrilově kvůli kanalizaci. O domovní čistírny má 
zájem 23 vlastníků rodinných domů. Projektant už si dělal zákresy, co, kde by se 
budovalo. Budeme zjišťovat možnosti dotací.  

 
d) Česká spořitelna odkoupila všechny závazky od Sberbank a měla by vracet peníze. Obce 

jsou v pořadí jako poslední. Měly by dostat cca 90 procent, snad během září, října.  
Nyní je největší výdaj za sportovní zázemí, zbývá ještě doplatek 6 milionů to budou asi dvě 
faktury. Jsou objednány stoly a židle. Bude se dělat kuchyňská linka, v průběhu léta vybavení 
šaten.  
Vávra P.: jak to bude s pronájmem už se lidi ptají. 
Starostka: to je potřeba nějak promyslet, půjčovat lze budovu omezeně. Bude nutné vydat řád 
a přijmout schopného správce. Správce bude dohlížet, aby se vše vracelo čisté a v pořádku. 
Nastavit vysokou kauci, třeba 10.000, - Kč? Bude to nově vybaveno. 
Viliš P.: výbava je potřeba, aby si zájemci o pronájem nemuseli nic nosit z domu nebo si 
vybavení půjčovat. 
Starostka: pronájem jen venkovního areálu nebo jen vnitřní prostor. Ceny? Zamyslete se, kdo 
by mohl dělat správce a za jakých podmínek pronajímat. Vše ukáže čas, jaký bude provoz. Také 
musíme brát ohledy na sousedy, aby tam neměli hluk každý víkend. Budova je rozhlehlá, 
podium je namířeno na les, tak by se to nemuselo tolik rozléhat. Dostavba sportovní zázemí se 
chýlí ke konci, měřili jsme linku, mají přijít malíři. Vše je podle plánu. Otevírání bude probíhat 
v termínu, jen venkovní úpravy ještě nebudou stoprocentní. 

 
e) Příští ZO by se konalo ve středu 28.6.2023. 

 
 
10. Závěr 

Starostka ukončila jednání ZO ve 20.30 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Ověřovatelé zápisu:  
      
Jan Dostál   ________________________________ 
 
 
Mgr. Pavel Zikmund  ________________________________ 
  

 
  
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


